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Betreft: Vragen ex artikel 37 RvO, betreffende overlast voormalig Blanca- 
pand, hoek Baroniestraat/Spoorstraat 

 

 
Geachte leden van het college, 
 

De SP-fractie vraagt conform artikel 37 RvO uw aandacht voor het volgende: 

De afgelopen maand heeft onze partij in een aantal straten in Boxtel huis-aan-huis enquêtes 
georganiseerd. Via huis-aan-huis aanbellen en het doornemen van een korte 
standaardvragenlijst kunnen burgers zo dingen aan ons doorgeven die wij kunnen gebruiken 
in ons politieke werk. 

Verhoogde overlast in buurten 

In een aantal buurten in Boxtel constateren wij verhoogde overlast in buurten. De aard van 
de overlast is met name herrie, het maken van rommel, het plegen van vernielingen, het 
veroorzaken van geluidsoverlast en vermeend dealen. Met name een aantal groepen 
hangjongeren zouden de betreffende overlast veroorzaken. Het gaat in dit geval vooral om 
de locaties Processiepark, bibliotheekplein, speeltuintjes Albert Hein en Parallelweg Noord. 

In het verleden zijn dit soort klachten ook wel in de gemeenteraad aan de orde geweest, 
bijvoorbeeld in Beeldvormende raadsvergaderingen bij de politie of via raadsvragen, maar de 
veelheid aan locaties die wij via de enquête op het netvlies hebben gekregen, roept bij ons 
toch een aantal algemene beleidsmatige vragen op gebied van Openbare Orde & Veiligheid 
bij ons op. 

Overlast voormalig pand Blanca  

Daarnaast willen wij via dit schrijven inzoomen op de locatie van het pand op de hoek 
Baroniestraat/Spoorstraat. In dat voormalige pand van Blanca zijn door de huidige 



pandeigenaren een vijftiental woningen gesitueerd, die momenteel door een aantal 
buitenlandse werknemers worden bewoond. 

In de buurt – met name bij bewoners uit de aanpalende Brugstraat - krijgen wij veel klachten 
in verband met overlast. Vooral geluidsoverlast, drugs- en alcohol gerelateerde overlast en 
vechtpartijen. Dit leidt tot irritaties en gevoelens van onveiligheid in de buurt. De klachten zijn 
kennelijk al een aantal malen via de daartoe geëigende kanalen vanuit de buurt gemeld bij 
de politie, maar tot op heden heeft dat niet geleid tot een oplossing in de situatie. 

Dit leidt tot een aantal vragen: 

Vragen openbare orde & veiligheid algemeen: 

1. Wij merken vanuit onze buurtenquêtes op diverse plekken overlast in de openbare 
ruimte. Zijn deze geluiden in ieder geval op de genoemde locaties bij u bekend? 

2. Bent u bereid op basis van de geluiden die wij u via dit schrijven doen toekomen, 
extra inzet te plegen op de genoemde locaties? 

3. Wat is de aanpak die voorstaat op het moment dat dit soort geluiden bij u worden 
gemeld? 

4. Hoe past de aanpak van dit soort klachten in uw prioriteitenplanning op gebied van 
Openbare Orde & Veiligheid? Prioriteit ligt op dit moment bij handhavingsaspecten 
(bijvoorbeeld op drugsgerelateerde criminaliteit), maar blijft er voldoende ruimte over 
om dit soort ergernissen en hufterig gedrag in buurten en wijken op te pakken? 

Vragen overlast voormalig pand Blanca: 

5. Bent u bekend met de situering van de vijftien woonunits in het voormalige pand van 
de Blanca en bent u bekend met de geluiden van overlast die wij in deze brief 
beschrijven? 

6. Wat gaat u in de buurt ondernemen om de overlast tegen te gaan? 

 
Lange en korte termijn maatregelen 

Wij beseffen dat er vanuit verschillende lagen in de maatschappij om inzet wordt gevraagd 
op gebied van de Openbare Orde & Veiligheid, maar met name het soort overlast dat wij in 
deze brief beschrijven, zijn in buurten en wijken zaken die mensen in hun directe 
woonomgeving heel erg bezig houden.  

Wij zijn daarom ook erg benieuwd naar de wijze waarop dit soort problematieken structureel 
door u worden opgepakt. Dus enerzijds willen wij u vragen de beantwoording van deze brief 
te richten op uw aanpak voor de langere termijn, maar anderzijds willen wij u met betrekking 
tot de genoemde locaties ook vragen naar uw concrete maatregelen op de korte termijn. 

Wij gaan er van uit u hiermee voldoende en naar behoren te hebben geïnformeerd en kijken 
met veel belangstelling uit naar uw reactie. 

Met vriendelijke groet, 

Namens de SP-fractie 

 

Dave van de Ven, 



Fractievoorzitter 


